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Protokoll från möte med rådet för 
funktionshinderfrågor 

Tidpunkt: 2014-06-04, kl. 13.30 - 15.30 

Lokal: Norrholmen, Bodholmsplan 2 

 

 

 

Seppo Mälkki   Margareta Jonsson 

Tf ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Seppo Mälkki, HSO/ RSMH 

Lotta Rosenström, HSO/ FUB 

Margareta Jonsson, HSO/SDF 

Karin Rask, HSO/ FHLIS 

Stig-Joeran Samuelsson, DHR 

 

Rana Saegh, metodutvecklare, Beställarenheten ÄO-FH 

 

Frånvarande: 

 

Särskilt inbjudna:  

- Andreas Thorstensson, enhetschef, Utförarenheten ÄO-FH. 

- Ann-Kristin Sandebjer, funktionshinderinspektör, 

Socialförvaltningen. 

 

Förslag till dagordning 

 

Mötets öppnande 

 

Presentationsrunda 

 

§ 1 Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns 
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§ 2 Val av justerare 

Rana Saegh sekreterare och Margareta Jonsson justerare 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

§ 4 Information från förvaltningen 

Utförarchef Andreas Thorstensson informerar om att underskott i 

budget gäller endast en enhet. Varför det blev underskott är pga. 

särskild ersättning som man fick tidigare men inte nu längre. 

Andreas informerar om stadens brukarenkät. Alla enkäter ska 

skickas till en kontaktperson i respektive LSS-bostad som i sin 

tur ska dela ut till boende/god man. Man kan få hjälp av personal 

med att fylla i enkäter om man så önskar. LSS-boenden ska ha 

egen brukarundersökning i form av intervjuer.  

 

Andreas berättar att det byggs 12 servicelägenheter i Skärholmen. 

Dessa lägenheter kommer att vara i flerfamiljshus och inflyttning 

planeras ske i oktober 2015. Andreas informerar att Svanholmen 

kommer att få besök av IVO nästa vecka för att titta på 

begränsningsåtgärder. 

 

Gunnel Altin informerar via mail att annonsen för upphandling av 

daglig verksamhet fortfarande ligger ute i det elektroniska 

annonseringsverktyget TendSign. Tiden för att lämna in anbud 

går ut kl. 24.00 den 4 juni. Den 5 juni ska anbuden öppnas. Detta 

är sekretessbelagt, och kommer så vara tills nämnden fattat ett 

beslut om vilken anbudsgivare som vunnit anbudet ett 

sk.  ”Tilldelningsbeslut” i augustinämnden. 

Under sommaren kommer prövning av anbud att ske: 

1. Prövning av seriositet: sk. Leverantörsprövning 

2. Prövning av krav på tjänst 

3. Utvärdering av ”mervärden” (dessa är skickade till 

ledamöterna i funktionshinderrådet). 

 

§ 5 Föredragningslista till nämndsammanträde 

- Föredragningslista till nämnden skickades via mail till 

rådets ledamöter. 

 

§ 6 Skrivelser och rapporter 

 

§ 7 Inkommande post 

- Protokoll nr 4 fört vid Stockholms kommunstyrelses 

funktionshinderråds sammanträde den 19 maj 2014. 
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§ 8 Övriga frågor 

Ann-Kristin Sandebjer, funktionshinderinspektör på avdelningen 

för stadsövergripande sociala frågor ger återkoppling på 

granskningen i Solholmens gruppbostad (se bilaga 1). 

 

En detalj i sammanhanget är att gruppbostaden Syrenen, som 

drivs av en privat huvudman, upplevdes som en bättre 

verksamhet av inspektören. En trevligare miljö, men med mindre 

lägenheter än Solholmens. 

 

Lotta informerar att hon har sökt till en musikutbildning och att 

hon inte kommer att fortsätta i rådet i höst om hon blir antagen. 

Lotta kontaktar HSO för ersättare. 

 

Lotta berättar om projektet ”TransNet”. Det kan vara intressant 

att bjuda in någon i höst för att få del av projektet. Man kan också 

själv läsa om projektet genom att gå in på 

www.stockholm.se/transnet  

 

 

 

Nästa möte 20 augusti. 

 

Mötet avslutas 

Vid tangentbordet 

 

 

Rana Saegh 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokollet godkänns och justeras 2014-06-06.  Protokoll 

skrivs under av justerarna vid nästa rådmöte. 

 

http://www.stockholm.se/transnet

